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Emlékeztet ő 
 

Az Egyesületi Elnökség 2015. december 8-án 14:00 órakor a MEE központi irodájában 
megtartott üléséről. 

 
Jelen voltak:  Béres József, Haddad Richárd, Vinkovits András, Kovács András, Bánhegyesi 
Attila, Dr. Kádár Péter, Kovács László, Nagy János, Dési Albert, Pálfi Zoltán, Görgey Péter, 
Hollósy Gábor, Dr. Tóth Judit, Orlay Imre, Rubint Dezső, Veisz Imre, Rejtő János, Elnökségi 
tagok, továbbá Ángyánné Kiss Zsuzsanna, Balázs Péter, Tóth Péterné és Günthner Attila 
állandó meghívottak. 

Kimentette magát: Dr. Hartmann Bálint, Tóth József, Divényi Dániel. 

Első napirendi pontként  Haddad Richárd az előző Egyesületi Elnökségi üléseken 
elhatározottak helyzetéről adott rövid összefoglalót. Az OET az előzetes elhatározásoknak 
megfelelően jól sikerült. A régiók „stand szerű” bemutatkozása megalapozta a kötetlenebb 
kapcsolatépítést. Dr. Dán András a „Megújuló energiák és alkalmazásuk” szakmai mubi 
munkaprogramját egy későbbi Elnökségi ülésre hozza majd. A létrehozandó Verebély üzemi 
szervezet megkapta a szükséges anyagokat, információkat a megalakuláshoz. Az alakuló 
kerettanterv kérdéskörben Orlay Imre vezetésével december 16-án tartunk egy operatív 
előkészítő megbeszélést a DSO-k által delegált illetékes szakemberekkel. Béres József 
kérte, hogy előzetesen a MEE fogalmazza meg a javaslatát és készítsünk munka és 
ütemtervet. A megbeszélésre a meghívó levelet megkapják a szakosztályok is. Az összevont 
nyári gyakorlat témakörben Bánhegyesi Attila fogalmaz meg egy levelet, amelyet 
megküldünk a Dr. Odrobina László szakképzésért és felnőttképzésért felelős helyettes 
államtitkárnak. 

Második napirendi pontként  Günthner Attila a MEE 2016. évi programjának 
véglegesítésével kapcsolatos írásos előterjesztés lényegi részeit emelte ki. Az új online 
program feltöltési felület hatékonynak bizonyult, mert 111 programot töltöttek fel a 
szervezetek. Ez alapján a 2016 évi eseménynaptárunk nagyon gazadagon indul. Az évközi 
programokat folyamatosan lehet küldeni a MEE Titkárságra, hogy azok is bekerülhessenek a 
honlapunkon lévő eseménynaptárba. Az Egyesületi Elnökség 37/2015 számú határozatával  
egyhangúlag elfogadta a MEE 2016. évi programtervét. 

Harmadik napirendi pontként  Günthner Attila az Egyesületi Elnökség írásban is kiküldött 
2016. évi munkatervének véglegesítésével kapcsolatban adott kiegészítő információkat. A 
tervezett régió ülésekről egyelőre csak a TITUKO és a DÉDUKO küldtek információt. Kérjük, 
hogy a januári elnökségi ülésre a többi régió is pótolja. A Küldöttgyűlés időpontját előzetesen 
az Elnökség 2016. május 21. szombatra javasolja és kéri a Titkárságot, hogy egyeztessenek 
a MMK és az OMEXOM képviselőivel az esetleges programütközések miatt. 2015-ben 
párhuzamos rendezvények zajlottak. Az Egyesületi Elnökség 38/2015 számú határozatával  
a fenti kiegészítéssel egyhangúlag elfogadta az Egyesületi Elnökség 2016. évi munkatervét. 

Negyedik napirendi pontként  Haddad Richárd a 63. Vándorgyűlés előkészítésének 
helyzetéről adott tájékoztatót. A konferencia javasolt fő témája: Innováció és trendek az 
elektrotechnikában. Haddad Richárd kérte, hogy a szervezetek delegáljanak a Vándorgyűlés 
Szervező Bizottságba tagokat, vagy erősítsék meg a régieket. 

Ötödik napirendi pontként  Vinkovits András ismertette az írásban is kiküldött MEE 2015 évi 
várható pénzügyi eredményét és a MEE 2016. évi pénzügyi tervét. 

2015 várható eredmény elemzése:  

A 3,5 MFt tervhez képest a várható eredmény 21,5 MFt.      

Működési bevétel: A várható eredmény 1,5 MFt-tal marad el a tervtől. Okok: Pártoló tagdíjak 
elmaradása (MVM, Paks), Tervezett stratégiához kapcsolódó támogatások akcióknál jelenik 
meg (Mentor program).    
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Működési költségek: A tervtől a várható költségek 3,6 MFt-tal maradnak el. Ez az elmaradás 
a központnál és az akcióknál mutatkozik. Fel kell hívni a figyelmet, hogy a területek és 
szakosztályok várható eredményei szinte megegyeznek a tervvel, amiből lehet arra is 
következtetni, hogy nem vizsgálták felül megfelelően. A 3. negyedévi eredmények jelentősen 
elmaradnak a tervtől!     

Cél szerinti tevékenységek: 13 MFt-tal haladja meg a tervet. Tanfolyamoknál 2,7 MFt plusz 
eredmény realizálódik. Jegyzetek esetén 0,5 MFt elmaradás várható a biztonságos 
villanyszerelés akcióhoz tervezett kiadvány elmaradása miatt. A rendezvényeket kell 
kiemelni. Tervhez képest 11 MFt plusz eredmény várható a rendezvény bevételek 
növekedése miatt.      

2016 terv eredmény: ~ 18 MFt.   

Működési bevételek: Pártoló tagdíj elmaradások illetve projekt jellegű támogatások irányába 
való elmozdulás. 2016-ban extra Elektrotechnikai Alapítvány támogatás (+5 Mft).  

Működési kiadások: Növekednek az iroda felújítás miatt. Cobra projekt bevezetéshez 
projektvezetőt bízzunk meg (max. 1 MFt). Kis mértékű munkabér növekedés: Nóri +2 órában 
heti 18 órában fog dolgozni január 1-től. Megnövekedett a road show jellegű rendezvények 
száma, amit a saját tulajdonban lévő gépkocsikkal már nehéz megoldani. Felmerült kis 
fogyasztású kulcsos egyterű cégautó vagy autóbérlés lehetősége. Jelenlegi felhasználás 
mellett az autóbérlés és a használt cégautó vásárlás (pl. 6-7 éves citroen berlingo) 
gazdasági szempontból közel azonos megoldásnak tűnik. A GB javaslatának megfelelően 
egyelőre bérlünk alkalmanként autót és a gyakorlati tapasztalatok alapján év közepére 
készítünk egy részletes elemzést, hogy melyik megoldás lehet gazdaságosabb hosszabb 
távon. A terv még nem tartalmazza a MEE egységes kommunikációjával kapcsolatos 
marketing stratégia készítésének és annak megvalósulásához kapcsolódó akciók pénzügyi 
kiadásait. Ezzel a stratégia elfogadása után korrigálni kell a tervet!  

Cél szerinti tevékenység: DSO tulajdonváltások, MVM csoport vezető váltások miatt 
rendezvény eredménynél ~10% visszaeséssel számolunk. A Mentor program és a 
biztonságos villanyszerelés projektek pozitív eredmény elmozdulásával számolunk.   

Az Egyesületi Elnökség 39/2015 számú határozatával  a fenti kiegészítéssel egyhangúlag 
elfogadta a MEE 2016. évi pénzügyi tervét.  

Hatodik napirendi pontként  Vinkovits András ismertette az írásban is megküldött 2015. évi 
mérleg ütemtervet. Az Egyesületi Elnökség 40/2015 számú határozatával  egyhangúlag 
elfogadta a MEE 2015. évi mérleg ütemtervét. 

Hetedik napirendi pontként  Günthner Attila tájékoztatta az Elnökséget a 2016. évi 
tisztújítás előkészítésével kapcsolatos eseményekről, feladatokról. Kovács András és 
Günthner Attila elkészítette és megküldte a szervezetek és tagok számára az információs 
leveleket a tisztújítás bonyolításáról. A MEE honlapján dedikált felületet hoztunk létre, amely 
a 2016. évi tisztújítással foglalkozik. Itt mindig baz aktuális információk olvashatók. Dr. 
Madarász György megjegyezte, hogy véleményük szerint a szakosztályoknál a 
küldöttállítással bonyolított tisztújítás nagyon bonyolult és nem kivitelezhető. Görgey Péter 
megjegyezte, hogy az EISZ-nél 2013-ban ez a rendszer zökkenőmentesen működött és 
teljes körűen biztosította a demokráciát. Az Elnökség a fenti kérdésben folytatott 
eszmecseréje után arra az álláspontra jutott, hogy ha valaki az eddigi gyakorlattól eltérő 
metódust kíván alkalmazni, akkor a következő Elnökségi ülésre terjessze elő a szakosztály 
új SZMSZ-ét, amely tartalmazza a javasolt procedúrát.     

Nyolcadik napirendi pontként  Béres József egészítette ki a MEE kommunikációs 
stratégiájával kapcsolatban megküldött írásos előterjesztést. Hangsúlyozta, hogy ez az 
anyag még nem jóváhagyásra vár, a véleményeket várjuk vele kapcsolatban. Tudni 
szeretnénk, hogy az irány ami felé elindultunk megfelel az Elnökség számára, vagy 
változtatnunk kell. Az anyaggal kapcsolatos észrevételeket december 14-ig várjuk.   
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Kilencedik napirendi pontként  Günthner Attila számolt be a MAVIR iskolaprogram 
döntőjéről. Az Elektrotechnikai Múzeumban november 27-én rendezetett döntőn a nyolc 
legjobb csapat vett részt, közülük pedig a legfelkészültebbnek a szentesi Pollák Antal 
Műszaki Szakközépiskola tanulói bizonyultak. Ők a Magyar Elektrotechnikai Egyesület által 
felajánlott különdíjban is részesültek. „Tesla újratöltve” című elképzelésüket a jövő 
villamosenergia rendszer felépítéséről bemutathatják a 63. Vándorgyűlés Konferencia és 
kiállításon. A verseny kapcsán felmerült a „MEE tanári kör” létrehozása. Kulcsfontosságú a jó 
felkészítő tanárok támogatása. Nem kellene tagdíjat fizetniük, viszont hozniuk kell minden 
évben diákokat a versenyekre, pályázatokra. 

Kilencedik napirendi pontként  Béres József TTB vezetői utánpótlással kapcsolatban 
tájékoztatta az Elnökséget a beérkező javaslatokról. Antal Ildikó az Elektrotechnikai Múzeum 
jelenlegi igazgatója pályázott a TTB elnöki tisztségre. A TTB korábbi vezetői  Dr. Tóth Juditot 
elnöknek és Barkóczy Gergelyt titkárnak javasolták. Ők időközben visszaléptek. Szűkebb 
körű megbeszélések alapján Béres József javaslata, hogy két bizottságot hozzunk létre. Az 
egyik a múzeumot hozza a MEE-be, a másik országos szinten foglalkozik a stratégiát 
támogató technikatörténeti kérdésekkel.  

A Elektrotechnikai Múzeummal kapcsolatos Elnökségi mubi feladatai (javasolt vezető: Dr. 
Antal Ildikó): 

• Az Elektrotechnikai Múzeum közönségszolgálat minőségének javítása 
• Segítségnyújtás a magyar elektrotechnika muzeális értékű történeti emlékeinek 

gyűjtéséhez, nyilvántartásához, állagvédelméhez. 
• Felszámolásra kerülő villamosenergia-ipari cégek, vállalatok muzeális eszköz- és 

dokumentációs anyagának átmentése. 
• Tárlatvezetés, a múzeum népszerűsítése. 
• Az Elektrotechnikai Múzeumhoz kapcsolódó programok megfogalmazása és ezekhez 

források bevonása. 

A MEE TTB feladatai (Javasolt vezető: Tóth Éva): 

• Az elektrotechnikai kultúra ápolása és terjesztése. 
• Szakmai továbbképzés, tudományos konferenciák rendezése, támogatása. 
• Tudományos-, ismeretterjesztő-, és reklámkiadványok előállítása, terjesztése. 
• A „séta az áram útján” program fejlesztése, szervezése és népszerűsítése 
• Kapcsolattartás az iskolákkal: tanulmányutak szervezése, kihelyezett bemutatók 

szervezése 
• Az egyesületi tudás és emlékek megörökítése és megőrzése 

A következő Elnökségi ülésre a javasolt személyekkel egyeztetünk és annak megfelelően 
készítünk határozati javaslatot.                                                                                                                             

 

Budapest, 2015. December 8.  

 
 
 
Összeállította: Jóváhagyta: 

 
 

Günthner Attila Béres József  
Irodavezető Elnök  

 


